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ZWIJNDRECHT-BURCHT
V.U.: GUY CARPENTIER, WALSTRAAT 1, 2070 ZWIJNDRECHT

Informatievergadering
Forensisch Psychiatrisch Centrum
Op 19 juni vertelt een deskundig panel u alles wat u wil weten (en nog veel meer) over 
het Forensisch Psychiatrisch Centrum (FPC) op Antwerpen-Linkeroever.

Wie zal hier verblijven? Hoeveel bewoners zullen er zijn? Wanneer gaat het open? Is dit centrum voldoende 
beveiligd? En wat is de impact op de lokale tewerkstelling en lokale economie in Zwijndrecht & Burcht?  
De antwoorden op deze vragen krijgt u te horen op 19 juni

Het deskundige panel bestaat uit:
  Goedele Uyttersprot, N-VA–Kamerlid en lid van de commissie Justitie 
  Geert Verbeke, algemeen directeur van het FPC van Gent
  Sandra Vansteenkiste, communicatiemanager bij FPC Gent
  Ruben Van den Ameele, hoofd van de Zorglijn bij FPC Gent

Geurhinder op 2 mei

Digitale waarschuwingen alleen volstaan niet 
Op dinsdag 2 mei verspreidde een sterke geur zich in onze gemeente. Via de website van de gemeente 
vernamen we dat er inderdaad een probleem was. Op Twitter liep informatie van de Antwerpse brandweer 
binnen. Het is goed dat de gemeente deze moderne communicatie gebruikt. Maar als je alleen daarop inzet, 
blijft een deel van de bevolking in de kou staan. Niet iedereen heeft toegang tot het internet of weet hoe 
ermee om te gaan. 

De oplossing om ook deze mensen bij dergelijk onheil te 
verwittigen, is nochtans in de gemeente aanwezig. Het ministerie 
van Binnenlandse Zaken investeerde jaren geleden al in een 
geluidsinstallatie om de bevolking te waarschuwen bij rampen. 

Alarmsirenes werden niet gebruikt
Om de bevolking snel en correct te kunnen waarschuwen, 
werden op acht locaties in de gemeente alarmsirenes geplaatst. 
Het bijzondere aan deze sirenes is dat ze ook gesproken 
boodschappen kunnen omroepen. Bij chemische rampen is 
het immers essentieel dat de juiste maatregelen snel genomen 
worden. Welke deze maatregelen zijn, hangt af van de situatie.

Waarom werd de installatie op 2 mei dan niet gebruikt om de 
bevolking te vragen ramen en deuren te sluiten tot de oorzaak 
en het mogelijke gevaar kon worden ingeschat? Na mijn 
tussenkomst hierover in de gemeenteraad van 18 mei erkende 
de burgemeester dat het voorbije voorval heeft aangetoond dat 
er moet gesleuteld worden aan de verwittiging van inwoners 
die op dat ogenblik geen toegang hebben tot website, Facebook 
en Twitter. Hij beloofde dit aan te kaarten op het eerstvolgende 
regionale veiligheidsoverleg.

Persoonlijk contact moet blijven
De digitalisering van onze maatschappij valt niet te stoppen. 
En daar zijn zeker heel wat voordelen aan verbonden. Maar de 
overheid mag niet blind zijn voor die mensen die de digitale trein 
door omstandigheden niet gebruiken of gemist hebben. 

Het persoonlijk contact met een gemeentelijk ambtenaar mag 
daarbij niet uit het oog verloren worden. Dat is één van de 
redenen waarom onze partij blijft ijveren voor een loket in onze 
deelgemeente Burcht waar iedereen terecht kan voor 
de meest noodzakelijke administratieve handelingen 
of inlichtingen.

 Bert Verbraeken,
voorzitter N-VA Zwijndrecht-Burcht
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N-VA-voorstel voor Zorgparking wordt uitgevoerd
Op de gemeenteraad van januari 2016 lanceerde N-VA-gemeenteraadslid Danny Van Hove 
het voorstel om ook in Zwijndrecht en Burcht het systeem van de zorgparkeerplaatsen 
op te starten. Het idee verdween een tijdje in de ambtelijke koelkast. Nadat er in Zele een 
gelijkaardig voorstel werd goedgekeurd en één van de Zwijndrechtse CD&V-schepenen 
dit op Facebook leuk vond, legde Danny Van Hove zijn voorstel opnieuw voor aan de 
gemeenteraad, en ditmaal met meer succes.

Nog dit najaar wordt in Zwijndrecht de Zorgparking 
opgestart. Daardoor kunnen bewoners met een privé-
oprit of -garage deze ruimte ter beschikking stellen van 
zorgverleners. Dat helpt artsen en verplegers om snel een 
parkeerplaats te vinden dichtbij de woning van de patiënt. 

De zorgverstrekker krijgt een speciale parkeerkaart 
om achter de voorruit van de wagen te leggen. De 
zorgparkeerplaatsen worden door de bewoners aangeduid 
met een sticker. Wanneer de bewoner toch dringend 

zijn garage of oprit moet verlaten, contacteert hij de 
zorgverstrekker via het gsm-nummer op de parkeerkaart.

“Met een minimum aan kosten zorgen we zo voor een 
oplossing voor het gebrek aan parkeerplaatsen voor 
zorgverstrekkers”, besluit een tevreden Danny Van Hove. 
“Zo komt er meer tijd vrij voor de zorgverlening zelf. We 
rekenen op de solidariteit van onze inwoners om ook hun 
oprit of parking open te stellen voor zorgverleners.”

Honden niet toegelaten … of toch?

N-VA-voorzitter en gemeenteraadslid Bert Verbraeken kaartte het 
probleem al aan in ons vorig informatieblad, en legde het ook voor aan de 
gemeenteraad op 27 april: sommige wandelpaden blijken verboden terrein 
voor honden en hun baasjes. Ook op de begraafplaatsen zijn honden niet 
welkom. 

Honden voortaan toegelaten op begraafplaatsen
Het gemeentelijk politiereglement is zeer duidelijk. Honden moeten op 
het openbaar domein steeds aangelijnd zijn en aangelijnde huisdieren zijn 
toegelaten op de begraafplaatsen. De schepen voor Dierenwelzijn beloofde 
daarom de foutieve verbodsborden aan de begraafplaatsen te vervangen door 
borden die aangeven dat honden aangelijnd moeten zijn. 

‘Gedoogbeleid’ is weinig logisch
Aan wandelwegen langs of door speelpleinen blijven de verbodsborden wel 
staan. De gemeente zal echter een gedoogbeleid hanteren, zolang de wandelaar 
met aangelijnde hond op de voetwegen blijft. “Een onlogische beslissing”, 
aldus Bert Verbraeken. “Wat is het nut van een verbodsbord als je het toch niet 
controleert?”

Het spreekt natuurlijk voor zich dat ook de N-VA verwacht dat 
hondeneigenaars de regels volgen. We rekenen hiervoor op hun gezond 
verstand. Want hondeneigenaars die nauwgezet de regels volgen, hoeven niet 
gestraft te worden voor diegenen die op dit vlak in gebreke blijven.

N-VA vraagt 
cameraschild 
tegen doorgaand 
vrachtverkeer 
Het dichtslibben van belangrijke 
verbindingswegen zorgt voor toenemend 
vrachtverkeer in de dorpscentra in het ruime 
Waasland. De verkeersborden die doorgaand 
vrachtverkeer verbieden, worden massaal 
genegeerd. 

De N-VA-afdelingen uit Groot-Waasland, 
waartoe ook Zwijndrecht behoort, lanceren 
daarom een voorstel om via een schild van 
slimme camera’s in en rond het Waasland, 
van Zwijndrecht tot Lokeren en Moerbeke,  
hieraan een oplossing te bieden. 

In Zwijndrecht wordt de N70 in dit voorstel 
opgenomen. De N-VA hoopt dit project 
binnen een termijn van vijf jaar af te werken.
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Staat fusie van Zwijndrechtse politie in de steigers?
In tegenstelling tot vele andere zones in Vlaanderen omvat onze politiezone 
slechts één gemeente, Zwijndrecht zelf. Het gevolg van onze specifieke ligging, 
tussen het grote Antwerpen en de politiezones Oost-Vlaanderen, die tot een 
andere gerechtelijk arrondissement behoren. Omwille van de kleinschaligheid 
en de directe betrokkenheid werd een eigen politiezone steeds als meerwaarde 
ervaren. Maar in de krant van 14 april liet de burgemeester optekenen dat hij het 
debat over een fusie met een andere politiezone wil heropenen. Onze N-VA-
fractie in de gemeenteraad vroeg de burgemeester om meer uitleg.

De burgemeester beloofde de gemeenteraadsleden alvast grondig te informeren. 
De korpschef van onze politiezone zal alle voor- en nadelen uitgebreid toelichten, 
zodat er een serene, duidelijke keuze gemaakt kan worden die voor onze 
gemeente én het politiepersoneel de beste oplossing biedt.

Extra camera’s maken Zwijndrecht en Burcht veiliger
In april haalde onze gemeente helaas voor de zoveelste keer negatief de pers na enkele gewelddadige en 
gewapende overvallen. Hoewel er gelukkig geen lichamelijke schade werd berokkend, is het psychische 
leed voor de betrokken handelaars niet te onderschatten. Reden genoeg voor onze N-VA-raadsleden om 
in de gemeenteraad van 27 april opnieuw aan te dringen op bijkomende ANPR-camera’s op belangrijke 
verbindingswegen.

Raadslid Ronny Hiel wees de 
gemeenteraadsleden erop dat in tal van 
andere gemeenten deze camera’s naast 
het afschrikkende effect ook tal van 
criminele feiten kunnen voorkomen of 
snel ophelderen. Na de beslissing om de 
verbouwing van het politiegebouw uit te 

stellen, kan een deel van de vrijgekomen 
budgetten – die niet nodig zijn voor 
dringende beveiligingsmaatregelen aan 
dit gebouw – dan ook voor camera’s 
worden gebruikt, vindt de N-VA. 
De korpschef van onze politiezone 
bevestigt het nut van camerabeelden. 

De plaatsing 
van bijkomende 
ANPR-camera’s wordt bestudeerd, 
gelijktijdig met de onlangs gestarte 
studie voor de uitbreiding van de 
Antwerpse lage-emissiezone naar de 
buurgemeenten.

Altijd plezant bij N-VA Zwijndrecht-Burcht!
Onze afdeling knoopt graag de banden aan met 
jou. Zo nodigden we je in januari uit op een 
nieuwjaarsreceptie met minister Ben Weyts en 
vergastten we je met Valentijn op een stukje 
chocolade. Op 2 april kleurde Burcht helemaal geel 
voor Vlaanderens Mooiste en op 18 april lieten 
we ons van onze beste kant zien op de Antwerpse 
Urban Trail. Op 21 mei gaf Kamerlid Valerie Van 
Peel haar visie op de politieke actualiteit tijdens 
onze brunch.



Terugsturen naar: N-VA, Koningsstraat 47 bus 6 in 1000 Brussel - info@n-va.be - www.n-va.be
De informatie die op dit document wordt vermeld 
is bestemd voor het interne gebruik van de diverse 
diensten van de N-VA. De wet van 8 december 
1992 in verband met de bescherming van de 
persoonlijke levensfeer ten opzichte van de 
gegevensverwerking voorziet toegangsrecht tot  
de gegevens, het verbeteren of verwijderen ervan.

Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie

Ja, ik wens een infobrochure over de N-VA te ontvangen

De heer          Mevrouw

Naam: Voornaam:

Straat:

Postcode: Gemeente:

Tel.: E-mail: Geboortedatum:     /     /

JA, DE N-VA SPREEKT ME AAN

Meer slagkracht voor Inspectiediensten Dierenwelzijn
Ben Weyts investeerde daarnaast fors in extra mankracht voor de 
dienst Dierenwelzijn. Zo kan Vlaanderen nog kordater optreden tegen 
dierenbeulen. Een echte dierenpolitie is daarmee niet veraf meer.

“We moeten echt laten zien dat dierenmishandeling niet meer wordt 
getolereerd in Vlaanderen”, vindt de minister. “En de ambitie van deze 
Vlaamse Regering eindigt niet bij een hoger aantal boetes en sancties 
tegen dierenleed. Op vlak van dierenwelzijn moet Vlaanderen aan- 
knopen bij de Europese koplopers.”

Onverdoofd slachten verboden vanaf 2019
“Kort na mijn aantreden als minister maakte ik al duidelijk dat het 
onverdoofd slachten op tijdelijke slachtvloeren zou worden verboden”, 
vertelt minister Weyts. “Deze lente bereikte ik een akkoord over een 
totaalverbod op onverdoofd slachten. Ook in slachthuizen.”

Vanaf 1 januari 2019 komt er een einde aan deze (momenteel nog 
massaal gangbare) praktijk in de slachthuizen. “Ik hoop dat er heel 
brede steun komt voor deze hervorming, ook van de oppositiepartijen”, 
zegt Ben Weyts.

“Vlaanderen neemt het voortouw 
voor meer dierenwelzijn. Daarop 
mogen we allemaal trots zijn.” 

Minister Ben Weyts strijdt tegen dierenleed
Sinds Ben Weyts in 2014 aantrad als eerste Vlaamse dierenminister, staat het thema dierenwelzijn echt op de kaart.  
De minister voert beleid voor álle beestjes, van gezelschapsdieren over landbouwhuisdieren tot exotische dieren en 
proefdieren. Met resultaat. Zo kwam er dit jaar een historische doorbraak in het dossier over onverdoofd slachten.

Foto: Anne Deknock


